
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 130

Er det ministerens vurdering, at der er afsat tilstrækkelige midler til rådgivning til ansøge-

re og til sagsbehandling af ansøgninger om LAG-midler, når der gennem en længere år-

række har været problemer med lange sagsbehandlingstider? Der henvises til artiklen

bragt i Skive Folkeblad den 6. maj 2020: ”LAG-midler er bevilget: Iværksætter har ventet

knap et år på lovet støtte” m.fl.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt

formand

1/1

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2019-20
ULØ Alm.del -  Spørgsmål 130

Offentligt


